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HIGHLIGHTS 旅游景点

7D5N ULTIMATE 
BRISBANE & GOLD 
COAST DISCOVERY
7天5晚 布里斯本与黄金海岸探索游
Validity Period: 1 Jan 2025- 31 Dec 2025

Brisbane City Hall 
Anzac Square 
Story Bridge 
Treasury Casino 
Southbank Parkland 
King George Square 
Queen’s Wharf Brisbane 

BRISBANE

Warner Bros Movie World 
Sea World

GOLD COAST

布里斯本

布里斯本市政厅 

安扎克广场 

故事桥 

财政赌场 

南岸公园 

乔治国王广场 

布里斯本皇后码头 

昆士兰美术馆 

龙柏考拉保护区 

北岸美食街

 
Queensland Art Gallery 
Lone Pine Koala Sanctuary 
Eat Street Northshore
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4    Accomodation 住宿
Voco Brisbane & Voco Surfers Paradise or similar

5 Breakfasts  |  1 Lunch  |  2 Dinners
5 早餐 | 1 午餐 | 2 晚餐

Meals 膳食

黄金海岸

华纳兄弟电影世界 

海洋世界
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South Bank Park

42

Australia & New Zealand

7D5N ULTIMATE BRISBANE &
GOLD COAST DISCOVERY

SINGAPORE - BRISBANE
Meals on Board

Assemble at Changi Airport for flight to Australia, Brisbane, 
excitement mounts for your long-awaited holiday in Australia.

01

BRISBANE
Meals on Board, Dinner

Welcome to Brisbane.  Upon arrival into Brisbane, we will proceed for 
the highlights of what Brisbane can offers
City Hall: A historic building featuring stunning architecture and the 
impressive clock tower. (Drive pass)
Anzac Square: A memorial dedicated to Australian soldiers, 
surrounded by beautiful gardens.
Story Bridge: An iconic landmark offering breathtaking views from its 
summit. (Drive pass)
Treasury Casino: A grand heritage building transformed into a lively 
casino and entertainment venue. (Drive pass)
Southbank Parklands: A picturesque riverside area with parks, 
gardens, and dining options.
King George Square: The central square hosting events and 
surrounded by impressive buildings.
Chinatown: A vibrant precinct with authentic Asian cuisine, shops, 
and cultural experiences. (Drive pass)
Queen’s Wharf Brisbane: Located in the heart of Brisbane, this 
vibrant precinct will feature world-class entertainment, dining, 
shopping, and accommodation. The Sky Deck offering panoramic 
views of the Brisbane River and city skyline. With its blend of heritage 
and modern design, Queen’s Wharf will be a must-visit destination, 
celebrating Brisbane’s cultural and recreational appeal.

02

BRISBANE
Breakfast, Lunch

Queensland Art Gallery – Taste of QAGOMA (Tour + Lunch 
Experience)
Begin your experience with a 1-hour guided tour of the Queensland 
Art Gallery and Gallery of Modern Art (QAGOMA), exploring a diverse 
collection of traditional and contemporary artworks. Afterward, enjoy 
a delectable lunch featuring a main course paired with your choice of 
wine, beer, or a refreshing beverage, inspired by Queensland's local 
produce.
Visit Lone Pine Koala Sanctuary, the world’s largest and oldest 
koala sanctuary, where you can cuddle a koala, feed kangaroos, and 
enjoy wildlife shows.
Wrap up your day at Eat Street Northshore, an outdoor market 
bustling with food stalls, live music, and global cuisine. Open from 
Friday to Sunday, it's the perfect spot for a unique and lively dining 
experience.

03

Museum Building

Brisbane
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BRISBANE - MOVIE WORLD - GOLD 
COAST
Breakfast

Step in the Warner Bros Movie World where a world of excitement 
awaits you. The theme park boasts an adventured filled day with all 
the glitz and glamour of Hollywood. Meet your favourite Looney Tunes 
characters, not forgetting the Superheroes and Super-Villains of the 
DC Universe. Take on world-class rides, attractions and shows.
Check in into your accommodation at the Surfers Paradise, Gold 
Coast. 

04
GOLD COAST
Breakfast

Day at leisure to explore the city on your own or simply shop to your 
heart’s content. You may also join any of the available optional tours.

06

Eat Street Market, Hamilton 

GOLD COAST - SEA WORLD - 
GOLD COAST
Breakfast, Dinner

Sea World Gold Coast is a top Australian marine park offering a 
unique mix of entertainment, education, and conservation. Home to 
dolphins, seals, sharks, polar bears, and rays, it provides visitors with 
exciting animal presentations, interactive exhibits, and thrilling rides 
like Jet Rescue and Storm Coaster. The park is dedicated to marine 
life rescue and rehabilitation, making it a hub for conservation efforts. 
Families can enjoy live shows, explore Nickelodeon Land, and 
experience a range of fun-filled activities. Sea World Gold Coast 
promises an unforgettable day of adventure and marine discovery for 
all ages.

05

GOLD COAST - BRISBANE - 
SINGAPORE
Breakfast, Meals on Board

Free at leisure till your airport transfer for your flight back to 
Singapore. 
Thank you for choosing Nam Ho Travel as your preferred agent for 
your vacation. We hope to see you soon in the near future.

07
NOTES
Min. group size for confirmed departure: 15 pax
The sequence of the itinerary, flight schedules and hotels are subject 
to change without prior notice in the event of unforeseen 
circumstances
An Australia ETA is mandatory and must be applied for by the 
customer themselves via the Australia ETA mobile app.
Accommodations are based on the local star rating
Activities are subjected to weather conditions
During major events, accommodation may be relocated to outside of 
the city or in another city without prior notice.

SERVICE FEES GUIDELINE
7D5N - A$56 per person

Movie World

Trident, Sea World



South Bank Park

7天5晚 布里斯本与黄金海岸探索游
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新加坡 - 布里斯本
机上便餐

集于新加坡樟宜国际机场，飞往布里斯本。

01
布里斯本
机上便餐, 晚餐

欢迎来到布里斯本。抵达后，我们将前往领略布里斯本的精彩之处。
市政厅：一座历史建筑，拥有令人惊叹的建筑风格和壮观的钟楼。
安扎克广场：一个献给澳大利亚士兵的纪念碑，周围环绕着美丽的花
园。
故事桥：一个标志性的地标，从其顶端可欣赏到令人叹为观止的景色。
财政大楼赌场：一座宏伟的历史建筑，被改造成一个充满活力的赌场和
娱乐场所。
南岸公园：一个风景如画的河边区域，有公园、花园和餐饮选择。
乔治国王广场：中心广场，举办各种活动，周围环绕着令人印象深刻的
建筑。
唐人街：一个充满活力的区域，有正宗的亚洲美食、商店和文化体验。
布里斯班皇后码头：位于布里斯班市中心，这个充满活力的区域将提供
世界级的娱乐、餐饮、购物和住宿。凭借其传统与现代设计的融合，皇
后码头将成为一个必游之地，彰显布里斯班的文化和休闲魅力。欢迎来
到布里斯班。抵达布里斯班后，我们将前往领略布里斯班的精彩之处。
天空甲板可欣赏到布里斯班河和城市天际线的全景。

02
布里斯本
早餐，午餐 

昆士兰美术馆 ——QAGOMA 艺术体验（游览 + 午餐体验）: 以一小
时的昆士兰美术馆和现代艺术画廊（QAGOMA）导览游开启您的体
验，探索丰富多样的传统和当代艺术作品。之后，享用一顿美味的午
餐，包括一道主菜，搭配您选择的葡萄酒、啤酒或清爽饮品，其灵感源
自昆士兰当地的农产品。
龙柏考拉保护区: 参观龙柏考拉保护区，这是世界上最大且最古老的考
拉保护区，在这里您可以拥抱考拉、喂食袋鼠，并欣赏野生动物表演。
北岸美食街: 在北岸美食街结束您的一天，这是一个户外集市，充满了
美食摊位、现场音乐和全球美食。周五至周日开放，是享受独特而热闹
用餐体验的绝佳地点。

03

布里斯本 - 华纳兄弟电影世界 - 黄金海岸
早餐

在华纳兄弟电影世界，您可身临其境地感受最喜爱的电影，还可参与各
个电影制作环节，充分体验拍制电影的乐趣。不仅如此，还可游玩与电
影主题相关的刺激项目，如乘坐惊险万分的过山车，绿灯侠过山车，超
人大逃亡，过山车，跳楼机，云霄飞车，鬼屋等。邂逅您喜爱的兔八哥
和达菲鸭，超人，蝙蝠侠等让您彷佛回到童年时光。

04

Anzac Square
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黄金海岸 - 海洋世界 - 黄金海岸
早餐, 晚餐

海洋世界黄金海岸是澳大利亚顶级海洋公园，融合了娱乐、教育和环
保。公园内有海豚、海豹、鲨鱼、北极熊和鳐鱼等多种海洋生物，游客
可以欣赏精彩的动物表演，参与互动展览，并体验如“救援摩托”和“
风暴过山车”等惊险刺激的游乐设施。海洋世界致力于海洋生物的救援
和康复，是重要的环保基地。家庭游客还能欣赏现场表演，探索尼克乐
园
区，体验各种有趣的活动。海洋世界黄金海岸为各个年龄段的游客提供

05
黄金海岸
早餐

您可自行安排今日的行程，利用闲暇时光自费探索黄金海岸。

06

黄金海岸 - 布里斯本 -  新加坡
早餐, 机上用餐

自由活动直到接送往机场办理航班登机手续返回新加坡。非常感谢您选
择南和旅行社，希望您和我们一起度过一个愉快的旅程我们也希望能很
快再次和您出游。

07

备注
中英文行程若出现不符之处， 将以英文版本为依据
15五位成人成行。
澳大利亚电子旅行许可（ETA）是必需的，必须由客户通过澳大利亚
ETA移动应用自行申请。
行程次序如有更改，将以当地 旅行社为准。
住宿酒店以当地的星级为准, 指定城市的住宿需视客房供应 情况而定。
若天气状况不佳或其它的因素导致 季节性红利无法进行，恕无退款或 
替代。
其它附带条件。

服务费
7天5晚 - 全程服务费A$56澳币 

Gold Coast

Leviathan Ride Hump

Movie World


